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The game of death has begun! An earthquake of magnitude 7.0 among many in
China sends greetings from the goddess Sekhmet to the hypocrite Xi Jinping!1
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Dear citizens of the world,

Only truth, acceptance and tolerance can save humanity from the coming mega solar storm. However, the most
powerful politicians and religious leaders are not playing the game of death against the Bitcoin magician Ptah Kidane,
but against the creator god Atum Ra himself.

Now the electromagnetic protection of planet Earth is being disrupted by the many earthquakes and volcanic
eruptions, and the polarity is being reversed so that the way is clear for the mega solar storm eruptions.

No sooner have I written about the earthquakes in Turkey & Syria, which cost 50,000 people their lives, than the
goddess Sekhmet is hard at work in China, with many earthquakes. I was able to record the strongest one with a
magnitude of 7.0 (https://youtube.com/clip/Ugkxk34cNRBQmhEV8K-Z44Zn8_PqvZt7uo-a?si=WWdl-MuDSfo1CZ1u)
here, because they come so quickly one after the other.

May good prevail over evil in President Biden's mind, so that he can use the truth to put former President Trump in the
trash can with his own lies, corruption and fascism, otherwise I truly see black for humanity.

With kind regards

Bitcoin Ptah Kidane (BTC Ptah K)
https://bitcoin-game-of-sunking-kidane.com
https://www.linkedin.com/in/bitcoin-ptah-kidane-0ba905197/
https://play.google.com/store/apps/details?id=com.app.btcptahk

Today there are already 3 strong earthquakes, and 1 of them from the earth's core with magnitude 6.7 in Brazilian.
These are not good signs!

Dear citizens of the world,

today is the first time I have seen an earthquake from the earth's core in Brazilian with a magnitude of 6.7
(https://youtube.com/clip/Ugkx6ZMsZxJQTQYPJV0DKfPO57gRC58QEpJe?si=Sim7aQMI5Ecu7rg3). This is
absolutely not a good sign. Many deep earthquakes have appeared recently, mainly in preparation for the coming
supervolcano. But I would never have expected 614.50 kilometers from the depth, because that's where the earth's
core is. This is not good at all, because it means that the creator god Atum Ra wants to bring forward the eruption of
the supervolcano.

We are not at all prepared for this. And I'm still wasting my time negotiating instead of starting production of the gravity
generation machine. Oh dear, oh dear, Houston we have a problem! The sun is also very active at the moment, and
the solar storm from 2025 is still to come. We really have a problem, because if we're unlucky, we'll be sent back 100
years into the past. And that's only because the Nazis Anonymous have to play the master race. If anyone is doing the
cleansing, it's the Creator God Atum Ra, because humanity can never keep up with His weapons. As I wrote last time;
from now on we play the game of death!

Sincerely yours

Bitcoin Ptah Kidane (BTC Ptah K)
https://bitcoin-game-of-sunking-kidane.com
https://www.linkedin.com/in/bitcoin-ptah-kidane-0ba905197/
https://play.google.com/store/apps/details?id=com.app.btcptahk

Das Spiel des Todes angefangen! Eines Erdbeben der Stärke 7,0 unter
Vielen in China lässt die Göttin Sachmet Grüsse an den Heuchler Xi
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Jinping ausrichten!
Sehr geehrte Weltbürgerinnen und Weltbürger,

nur noch die Wahrheit, Akzeptanz, und Toleranz kann die Menschheit vor dem kommenden Mega Sonnensturm
retten. Das Spiel des Todes spielen die mächtigsten Politiker-innen und Religionsanführern jedoch keinesfalls gegen
den Bitcoin Magier Ptah Kidane, sondern gegen den Schöpfergott Atum Ra selbst.

Jetzt wird der Elektromagnetische Schutz der Planeten Erde durch die vielen Erdbeben und Vulkanausbrüche
durcheinander gebracht, und umgepolt, so dass der Weg frei wird für die Mega Sonnensturmausbrüche.

Kaum schrieb ich zuletzt über die Erdbeben auf Türkei & Syrien, die 50.000 Menschen das Leben gekostet hat, und
schon ist die Göttin Sachmet fleißig in China, mit sehr viele Erdbeben. Den Stärksten mit der Stärke 7,0
(https://youtube.com/clip/Ugkxk34cNRBQmhEV8K-Z44Zn8_PqvZt7uo-a?si=WWdl-MuDSfo1CZ1u) konnte ich noch
hier aufzeichnen, weil sie so schnell hintereinander kommen. 

Möge das Gute über das Böse in Präsident Biden’s Gedanken siegen, damit Er mit der Wahrheit den Ex Präsident
Trump mit Seiner eigenen Lügen, Korruptionen, und Faschismus in den Mülleimer stopfen kann, ansonsten sehe ich
wahrlich Schwarz für die Menschheit.

Mit freundlichen Grüßen

Bitcoin Ptah Kidane (BTC Ptah K)
https://bitcoin-game-of-sunking-kidane.com
https://www.linkedin.com/in/bitcoin-ptah-kidane-0ba905197/
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Heute sind es schon 3 starke Erdbeben, und davon 1 aus dem Erdkern
mit Stärke 6,7 in Brazilian. Das sind keine gute Zeichen!!
Sehr geehrte Weltbürger-innen,

das erste Mal sehe ich heute ein Erdbeben aus dem Erdkern in Brazilian mit der Stärke 6,7 (https://youtube.com/clip/
Ugkx6ZMsZxJQTQYPJV0DKfPO57gRC58QEpJe?si=Sim7aQMI5Ecu7rg3). Das ist absolut kein gutes Zeichen. In der
letzten Zeit sind sehr viele Tiefe Erdbeben erschienen, die hauptsächlich den kommenden Supervulkan vorbereiten.
Aber aus 614,50 Kilometer aus der Tiefe hätte ich niemals gerechnet, denn dort befindet sich der Erdkern. Das ist
überhaupt nicht gut, denn das bedeutet, dass der Schöpfergott Atum Ra den Ausbruch des Supervulkans vorziehen
möchte.

Wir sind darauf keineswegs vorbereitet. Und ich verschwende immer noch meine Zeit mit Verhandlungen, anstatt mit
der Produktion der Gravitätserzeugungsmaschine zu beginnen. Oje, Oje, Houston wir haben ein Problem! Die Sonne
ist zur Zeit auch sehr aktiv, und der Sonnensturm ab dem Jahr 2025 steht noch bevor. Wir haben wirklich ein
Problem, denn wenn wir Pech haben, dann werden wir 100 Jahre in die Vergangenheit zurückgeschickt. Und das nur
weil, die Anonymen Nazis die Herrenrasse spielen müssen. Wenn jemand die Säuberung ausführt, dann ist das der
Schöpfergott Atum Ra, denn mit Seiner Waffen kann die Menschheit niemals mithalten. Wie ich bereits zuletzt
schrieb; ab jetzt spielen wir das Spiel des Todes!

Mit freundlichen Grüßen

Bitcoin Ptah Kidane (BTC Ptah K)
https://bitcoin-game-of-sunking-kidane.com
https://www.linkedin.com/in/bitcoin-ptah-kidane-0ba905197/
https://play.google.com/store/apps/details?id=com.app.btcptahk
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Le BURIDA vous remercie de votre confiance.
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Hei

 

Vi bekrefter å ha mottatt e-posten din. Takk for at du tar kontakt. Meldingen din er viktig for oss, og
vi svarer deg så raskt som mulig.

 

Hello,

 

We have received your e-mail. Thank you for contacting us. Your message is important to us, and
we will respond as soon as possible.

 

Med vennlig hilsen / Best regards,
Patentstyret / Norwegian Industrial Property Office
Telefon / Telephone: +47 22 38 73 00
E-post / E-mail: post@patentstyret.no

patentstyret.no / nipo.no
Postboks 4863 Nydalen, 0422 OSLO / PO Box 4863 Nydalen, NO-0422 Oslo, Norway
Partner Nordisk Patentinstitutt / Partner Nordic Patent Institute

Innholdet i denne meldingen og eventuelle vedlegg kan være konfidensielt og er kun ment for adressaten(e). Hvis du
har mottatt denne meldingen ved en feil, ber vi deg vennligst om å slette den og straks gi beskjed til avsender. / This
e-mail may contain privileged, confidential and copyright protected information. If you have received this e-mail by
mistake, please immediately notify the sender and delete this e-mail and all its attachments.
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